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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 7. september 2022.  

L 207 - Spørgsmål nr. 39: 

”Vil ministeren oplyse, hvorvidt der i FFL23 lægges op til at tilføre huslejenævnene 

flere midler?” 

Svar: 

Der er ikke afsat flere statslige midler til huslejenævnene på finanslovforslaget for 

2023 (FFL23). Det bemærkes, at huslejenævnene finansieres af kommunerne.  

Det forventes, at aftalen om initiativer til modvirkning af store huslejestigninger af 26. 

august 2022 vil medføre, at et antal sager, hvor udlejere anvender undtagelsesbestem-

melsen, indbringes til huslejenævnets afgørelse. Aftaleparterne er derfor enige om at 

afsætte op til 2,2 mio. kr. i årene 2023 og 2024. Midlerne afsættes med henblik på at 

sikre en dedikeret behandling af disse sager i et eller to huslejenævn, som i forvejen 

har en effektiv sagsbehandling. Disse midler forventes at blive indbudgetteret på æn-

dringsforsalgene til FFL23. 
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